

## Subject: Intilaqa E-Library.

Dear Parents,

Based on the Ministry of Education's keenness to provide academic and career guidance to high school students; it is launching "Intilaqa E-Library" in its new version which includes series of resources for the University Readiness that cover the following:

**Orientation Sessions:** This section supports the students to increase their awareness of the university requirements and the procedure of completing them; including but not limited to: EmSAT, NAPO, Scholarships, Certificates Equivalency, Extra-Curricular Activities, and The Study & Life Requirements Abroad.

**Counselling Sessions:** This section provides the students with all skills and tools that prepare them for the university life; including but not limited to: General Admissions, Application Preparation Tools, Academic & Career Development, Extracurricular & Leadership skills, Personal & Professional Skills, and National & International Competitions, and more!

**University Readiness Resources:** It is a wide range of e-books, activities and worksheets that support students in developing their personal, academic and leadership skills, in addition to supporting them in the process of preparing for university application.

Therefore, please instruct those who are required to invite students from **Grade 9, 10, 11 & 12** to get benefit from Intilaqa E-Library (Cycle 4) from the following link:

<https://www.moe.gov.ae/en/importantlinks/pages/intilaqa-library-cycles.aspx>

We also invite counsellors and students to complete the following survey measuring the library users' satisfaction after they have finished using the e-library via the link:

<https://forms.office.com/r/pRbjP3QVKR>

Yours Sincerely,  
Dr. Kishor Pillai

Director/Principal

## الموضوع: مكتبة انطلاقة الإلكترونية.

أولياء الأمور الأعزاء:

انطلاقاً من حرص وزارة التربية والتعليم على توفير الإرشاد الأكاديمي والمهني لطلبة المرحلة الثانوية فإنه يسرنا أن تعلن عن إطلاق مكتبة انطلاقة الإلكترونية بنسختها الجديدة، وهي مجموعة من المصادر المعنية بالإعداد الجامعي، والتي تشمل:

**الورش التعريفية:** وهي ورش تساعد الطلبة لزيادة وعيهم بمتطلبات الجامعة وإجراءات استكمالها، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر: اختبار الإمارات القياسي "إمسات"، ونظام التسجيل الطلابي "نابو"، والبعثات الدراسية، ومعادلة الشهادات، والأنشطة الإثرائية، ومتطلبات الدراسة والحياة خارج الدولة.

**الورش الإرشادية:** وهي ورش تساعد الطلبة على تزويدهم بكافة المهارات والأدوات التي تعدهم للحياة الجامعية، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر: عملية التسجيل والقبول الجامعي بشكل عام، أدوات التحضير للتقديم الجامعي، التطوير الأكاديمي والمهني، المهارات اللامنهجية والقيادية، المهارات الشخصية والمهنية، والمسابقات الوطنية والدولية، والمزيد!

**مصادر للإعداد الجامعي:** وهي مجموعة واسعة من الكتب الإلكترونية والأنشطة وأوراق العمل التي تدعم الطلبة في تنمية مهاراتهم الشخصية والأكاديمية والقيادية، إضافةً إلى دعمهم في عملية الاستعداد للتقديم الجامعي وتسهيل فرص حصول الطلبة على القبول الأكاديمي المباشر وغير المشروط.

لذا، يرجى الإيعاز لمن يلزم لدعوة الطلبة من المرحلة الثانوية في الصف 9، 10، 11، و 12 للاستفادة من مكتبة انطلاقة الإلكترونية (الدورة الرابعة) عبر الرابط:

<https://www.moe.gov.ae/Ar/ImportantLinks/Pages/INTILAQA-Library-Cycles.aspx>

كما ندعو المرشدين والطلبة إلى استكمال استبيان قياس رضا مرتادي المكتبة بعد الانتهاء من الاطلاع على المحتويات المطروحة عبر الرابط:

<https://forms.office.com/r/pRbjP3QVKR>

شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا.